



Die CE-Erklärung gilt nur für Länder der Europäischen Union und der EFTA (European Free Trade Association) und nur für Produkte, die für den EU- oder EFTA-Markt bestimmt sind. Nach dem Inverkehrbringen des Produkts auf dem EU-Markt, verliert das UKCA-Zeichen seine Gültigkeit.

This CE declaration is only valid for European Union and EFTA (European Free Trade Association) countries and only for products intended for the EU or EFTA market. After placing the product on the EU market the UKCA mark loses its mark validity.

**CE**

EN 60745-1:2009 + Cor.:2009 + A11:2010  
EN 60745-2-3:2011+A2:2013  
+A11:2014+A12:2014+A13:2015  
EN 55014-1:2017 + A11:2020  
EN 55014-2:2015  
EN IEC 63000:2018  
2006/42/EG, 2014/30/EU, 2011/65/EU

I. V. S. Böhm  
Director of Quality  
Management

Schwäbisch Gmünd-Bargau, 11.11.2022

C. & E. Fein GmbH  
Hans-Fein-Straße 81  
73529 Schwäbisch Gmünd-Bargau, Germany

[www.fein.com](http://www.fein.com)

I. V. Dr. M. Hergesell  
Director of Product  
Development

Die UKCA-Erklärung gilt nur für den britischen Markt (England, Wales und Schottland) und nur für Produkte, die für den britischen Markt bestimmt sind. Nach dem Inverkehrbringen des Produkts auf dem britischen Markt verliert das CE-Zeichen seine Gültigkeit.

The UKCA declaration is only valid for the Great Britain market (England, Wales and Scotland) and only for products intended for the Great Britain market. After placing the product on the Great Britain market the CE mark loses its mark validity.

**UK  
CA**

EN 60745-1:2009 + Cor.:2009 + A11:2010  
EN 60745-2-3:2011+A2:2013  
+A11:2014+A12:2014+A13:2015  
EN 55014-1:2017 + A11:2020  
EN 55014-2:2015  
EN IEC 63000:2018

Supply of Machinery Regulations 2008,  
EMC Regulation 2016, The Restriction of the Use of  
Certain Hazardous Substances in Electrical and  
Electronic Equipment Regulations 2012

I. V. S. Böhm  
Director of Quality  
Management

Schwäbisch Gmünd-Bargau, 11.11.2022

I. V. Dr. M. Hergesell  
Director of Product  
Development

1 609 92A 7RY (2023.01)



1 609 92A 7RY

